
 

e-mail: sboudercomite@sbcollege.be 
 
 

VERSLAG VERGADERING 
donderdag, 1 februari 2007 

 
 
Aanwezig : Marc Dewaele, Thierry Godefroidt, Aimé De Langhe, Johan Vanden Daele, 

Peter Degraeve, Hilde De Wolf-Van Parys, Filip Baguet, Cathy Claessens,  
Ilse Van Robbroeck-Cornette, Marc Vanderbeken en Dina D’haene-Librecht 

 
Verontschuldigd : Josiane Martens-Detandt, Anne Deseure-Vanmaercke, Kris Beullens,  

Daniëlle De Munter, Stefaan Decock en Hildegart De Smet-Vandendriessche 
 
Afwezig: Danny Van Laethem en Luc Vlerick 
 
 
1. Welkom en toast op het nieuwe jaar 
 
 
2. Bezinning 
 
 
3. Goedkeuring en opvolging verslag vorige vergadering (12/12/06)  
 
Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 
Opvolging:  
- bij navraag door de directie blijkt dat het aantal bijlessen wiskunde maar sporadisch gebeurt en 
slechts heel tijdelijk. 
 
 
4. Stand van zaken infoavond ouders op 6/3/07 
 
- de uitnodigingen worden meegegeven vlak vóór de krokusvakantie 
- de voorzitter zal het welkom verzorgen 
- in opvolging van vorig jaar zal nagekeken worden, door de directie, of er een drankje kan 
worden aangeboden na de uiteenzetting. 
 
 
5.  Stand van zaken themagroep communicatie/verwerking ouderbevraging 
 
- communicatie: moet nog terug worden opgenomen 
- ouderbevraging: Filip deelt de bundel met resultaten van de bevraging uit aan de aanwezigen. 
Er werden ongeveer 1300 formulieren verspreid en er kwamen +/- 500 ingevulde exemplaren 
terug. We mogen dus zeker van een goede respons spreken. 
 



 
Voornaamste conclusies: 
- belang van de bereikbaarheid van het OC (bvb via brievenbus opschool ipv mail) 
- meer naar buiten treden via een standje op activiteiten van de school 
- aanwezigheid op het oudercontact 
- concrete vragen naar fietsbeleid, kosten op school, …  
Opdracht: er wordt aan iedereen gevraagd om de resultaten van de bevraging eens door te 
nemen, zeker de conclusies. Deze zouden dan op de volgende vergadering kunnen besproken 
worden om na te gaan hoe we hiermee verder aan de slag kunnen. 
 
Alvast hartelijk dank aan Filip en Kris voor het geleverde werk! 
 
 
6. Evaluaties: 
- oudercontact 27/1/07: alles verliep zeer vlot; geen lange wachttijden tenzij op het einde van de 
voor- en namiddag, vooral bij hoofdleerkrachten/klassenleraars; zowel ouders als directie waren 
tevreden. 
- poëzieavond 25/1/07: zeer sterke prestatie, zeker voor herhaling vatbaar. Niet alleen de avond 
maar de ganse dag is een succes gebleken. Een mooi verslag kan bekeken worden op de website 
van de school. 
- resultaten inspectieverslag Standaard: (uittreksel in bijlage) aangezien het om een doorlichting 
gaat van enige jaren geleden, zijn er reeds heel wat punten weggewerkt. Deze inspectie ging 
vooral rond veiligheid, sfeer, infrastructuur; volgende keer zal het vooral op de pedagogische 
aanpak gericht zijn. 
 
 
7. Komende activiteiten 
- galabal 16/3: 2 leerlingen van de llnraad komen de medewerking van het OC vragen voor het 
galabal. Wij herinneren hen aan een aantal punten van evaluatie van vorige jaren: zeer veel 
wisselgeld voorzien en meer ‘getelde’ drankbonnetjes. 
Zij zullen een overzicht bezorgen van de taken die door het OC kunnen opgenomen worden en 
danken ons reeds op voorhand voor onze steun.  
Er werd hen, in opvolging van het vorig verslag van het OC, gevraagd welke dresscode zij voor het 
galabal zien. Zij vinden dat de galakledij moet blijven; het galabal zou veel van zijn naam en waarde 
verliezen; bovendien zorgt avondkledij ook voor een speciale sfeer. 
- culinaire weekends 3, 4, 9, 10 en 11/3/07: de taakverdelingslijst zal zo vlug mogelijk bezorgd 
worden; vermoedelijk zal men vooral een beroep willen doen op de mensen van het OC om de 
zondag in te vullen. 
- ODD: hou nu reeds de datum van 6/5/07 vrij. Komende vergaderingen horen we hier ongetwijfeld 
meer over. 
 
 
8. Toelichting directie  
 
- Helena-project: de uitvoering heeft wat vertraging door PC problemen aan de universiteit van Gent. 
Wordt opgevolgd. 
- leerlingenaantal op 1/2/07: er zijn 30 lln die de school verlaten hebben en 2 lln bijgekomen. Dit 
brengt het totaal op 1665 lln, wat 26 lln meer is dan vorig schooljaar. Er is ook vastgesteld dat de 
trend van vorig jaar zich niet heeft verder gezet mbt de grote overgang van lln uit Latijnse naar 
Moderne na het 1ste semester. 
- er komt terug een inschrijvingsmoment in functie van het gelijke kansen onderwijs (= voorrang 
voor broers en zussen). Dit zal doorgaan op 27/4/07. 



- de jaarlijkse actie voor het goede doel loopt dit jaar rond huizenbouw in Sri Lanka (vzw Jeugd en 
Vrede). Bieke Vandewiele, een ll uit het 6de jaar, is daar op inleefreis geweest en zet zich hiervoor 
sterk in. Er zullen op school producten verkocht worden uit Sri Lanka en bij het slotmoment (17/4) 
zal Matthias Coppens zeker aanwezig zijn.  
- de school doet dit jaar ook terug mee aan de 20km loop van Brussel (27/5). Wie geïnteresseerd is 
om als ouder mee te lopen kan zich inschrijven via de website van de school. 
- de school krijgt financiële middelen om ICT materiaal aan te kopen (23€/ll). Er zullen nieuwe PC-s 
en projectoren gekocht worden, zowel voor gebruik door lln als lkr. Het te vervangen materiaal 
wordt aan het basisonderwijs geschonken. 
De school zal in de toekomst ook overschakelen van het Amerikaanse systeem ELOV naar het Smart 
School model. Alle ouders zullen, naast de lln, ook een account kunnen krijgen. 
- fietsenbeleid: er worden terug een aantal fietsen aangekocht, zodat er volgend schooljaar meer lln 
kunnen van gebruik maken. Een evaluatie leerde de school dat de fietsen vlot worden gebruikt 
waardoor er wordt nagedacht over een bijkomend systeem van vergoeding voor de fietsen. Zo wordt 
er gedacht aan de mogelijkheid van een jaarabonnement (max. 25€ ipv 2€/huurbeurt). 
De herstellingen gebeuren in de beschutte werkplaats Aarova te Oudenaarde. 
- wie 5 jaar terug de school verlaten heeft (schooljaar 2001-2002), zal in oktober uitgenodigd worden 
voor een reünie.  
- reis naar Zwitserland: de initiatiefnemers willen wat meer tijd om hun project inhoudelijk goed 
voor te bereiden en zullen daarom pas vanaf volgend schooljaar hun voorstel uitgebreid op de 
directieraad en het OC komen toelichten. 
- een leerkracht, verbonden aan de school, die interesse heeft voor het leren leren van studenten met 
o.a. Mind Mapping, heeft de vraag gesteld of zij via de school en het OC dit systeem privé kan 
aanbieden binnen de accommodatie van de school (100€ voor 10 uren). 
Dit zal worden bevraagd naar mogelijkheden en opportuniteiten, vandaar dat het OC vraagt dat de 
betrokken leerkracht pas haar uiteenzetting zal komen geven als er ook een juridisch en pedagogisch 
antwoord gekomen is vanuit de onderwijskoepel. 
 
 
9. Varia 
 
- de leden van het OC vragen de directie wat er gebeurd is met de opbrengst van de tombola. 
Er werd materiaal, vooral meubilair, aangekocht voor de nieuwe zaal. Alle ouders zullen deze 
zaal kunnen bewonderen tijdens SBCulinair want de aperitief en dessertbar zal daar 
georganiseerd worden. 
- er komt reactie vanuit de ouders dat de lln teveel geduwd worden richting ‘Amerikaans 
systeem’: alle dranken op school behoren tot de coca-cola-company en bij een filmuitstap in 
het derdejaar naar Gent gaat men de Mc Donald binnen voor het middagmaal (wat voor 
vegetarische lln niet evident is). Er wordt voorgesteld dat men bij uitstappen naar Gent de 
mogelijkheid overweegt om in het studentenrestaurant van de universiteit te eten en om op 
school kraantjeswater op de tafels te zetten (want de drankaankoop is gelinkt aan Sodexho en 
daar heeft de school geen keuze bij). 
- volgende vergadering zal de middagpauze geëvalueerd worden. 
- op 25/1/07 ging een uiteenzetting door van vzw Link met betrekking tot kansarmoede. Het 
was een zinvolle informatievergadering waarbij de verschillende kloven waarmee mensen uit 
de kansarmoede geconfronteerd worden, geïllustreerd werden. 
Concreet is met betrekking tot dit thema binnen alle scholen van het basis- en secundair 
onderwijs in Oudenaarde (SOBAO) reeds een financiële code ondertekend met een 10-
stappenplan en werd er ook reeds een visietekst opgemaakt hoe alle scholen met deze 
problematiek omgaan (zie doc. in bijlage). 



- er wordt gevraagd of de school meewerkt aan de 2de Vlaamse week rond: kies kleur tegen pesten. 
Binnen ‘leefsleutels’ wordt deze problematiek regelmatig onder de aandacht gebracht en 
besproken. 
- vergaderdata:  
dinsdag, 13 maart met werkvergadering op 1 maart 
donderdag, 26 april met werkvergadering op 17 april 
maandag, 18 juni met werkvergadering op 5 juni. 
Wie agendapunten wil aanbrengen kan dit altijd tegen de data van de werkvergadering doorgeven, 
hetzij tel. hetzij via mail. 
 
 
De vergadering wordt afgesloten met een bezoek aan de nieuwe zaal. 
 
 
De volgende vergadering gaat door op dinsdag, 13 maart 2007. 
 
 
 
 

Dina Librecht,  
Secretaris OC  


